



PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING

08 Juni 2022, 19:00

Närvarande:

Cathrine Sandberg, ordförande
Karin Andersson, vice ordförande
Kristina Hagman, sekreterare
Susanne Larsson
Tuija Riuttanen
Monica Rohland

Frånvarande:

Åsa Adler, kassör
Lina Gustavsson
Rebecka Dahlquist
Isabella Rinaldo

Dagordning

- 1) Mötets öppnande
Mötet förklarades öppnat.
- 2) Dagordningen
Dagordningen godkändes.
- 3) Val av justerare
Till justerare utsågs Monica Rohland.
- 4) Närvaro
Åsa, Lina, Rebecka & Isabella deltog inte i mötet.
- 5) Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll godkändes.
- 6) Föreningens sektioner
 - i. Tävling – Tuija, Kristina, Cathrine
 - a. Vinir open – Lina har gjort de flesta inköpen & Susanne har handlat mat. Bidrag registrerat för SISU. Ingen ekonomisk sammanställning finns. Bra arrangerat. Funktionärssituationen var ok även om inte 2 dök upp eftersom det fanns extra på plats. Kul att se några rookies bland funktionärerna. Inlägg på SoMe ska göras. Tidsschema behövs för de mindre erfarna tävlingsryttarna. Det var guld värt att ha Mats Adler på plats! Det finns vissa cafésaker kvar som kan nyttjas på KM.
 - b. Gaedingakval, 18 juli – svårt att få tag på Johanna G, osäkert om Landis evenemang blir gemensamt eller enbart Landi. Domar

bokade. Bekräftelse behövs innan vi lägger upp i IndtA, via Cathrine.

- c. KM – ska köras 18 sept. på Klevsvik. Möjlighet till passbana ska undersökas samt rasthagar.
- ii. Ungdom – Monica (temp), Cathrine, Rebecka, Bella & eventuella deltagare utanför styrelsen.
Budget ska definieras, efter presentation inför styrelsen då resultatet av aktivitetsinventeringen är klar. Bordlägges till nästa möte igen.
- iii. Fritid – Susanne, Monica, Karin
Lina ska få arrangera ute ritt. Clinic/föreläsning ska ordnas i höst. Skojmästerskapen ska ordnas.
- iv. Ekonomi – kvitton för Vinir Open ska skickas in till Åsa Adler.
- v. Förslag: -

7) Övriga frågor

- Kristina implementerar Teams.
- Sponsring – aktuella deltagare för SM ska anmäla sitt intresse för att Maria på På Bettet. Vi ber att få förslag mellan 500 & 700 från På Bettet för att se vilket alternativ vi väljer tills helst nästa styrelsemöte. Alternativet är SIF-tröjorna med vår logga. Inlägg på Facebook ska ge att man anmäler sig till Cathrine.
- Års-teman på agendan sättes på att göra listan. Förslag skickas till Kristina.
- Ordförande konferens – vi är inbjudna till konferensen på fredagens em under SM. Vi avvaktar besked om mötet blir digitalt. Cathrine skriver till dem.
- Info från SIF – funktionärer efterlyses till SM. Bidragsmöjlighet för föreningar som vill starta tävlingsverksamhet.
- Förslag att tunga funktionärsposter får sin tävlingsavgift betalt. Minst 0,5 ger att man får rabatt på tävlingsavgiften. Det kan också vara aktuellt att bjuda på middag då minimikrav är uppfyllda för funktionärer alternativt att du får en sponsringströja eller en lektion/biljett/clinic deltagande. Vi ska erbjuda till middag, varmrätt, för ca 300 som en pilot.

- 8) Nästa möte (plats & tid)
2022-08-02, 19:00, fysiskt möte, hos Sintorp
Karin fixar Facebooks evenemang.

- 9) Mötet avslutas
Mötet förklaras avslutat

Justerat via email av: Monica Rohland
Datum: 2022-06-14

Sekreterare på mötet:



Kristina Hagman